

Parking at the church Q & A 使用教會停車場 Q & A

1. Why do I need to pay a nominal rate for parking at the church for personal use occasionally?
點解間中使用教會停車場去做自己的事情要付款？
Collecting nominal rate is needed in order to fulfil the Income Tax Act requirement .
為了符合稅務要求，教會必需向車主收取象徵式收費。
2. What is personal usage?
甚麼是私人用途？
If you are not participating in any ministry offers by the church and park at the church , it will count as personal use.
若不是參加教會聚會，而泊車在教會停車場，便是私人用途。
3. How much is the nominal rate?
象徵式收費幾多錢？
\$1 per visit.
每次\$1。
4. What are we going to do with the nominal rate collected?
教會會如何使用收回來的款項？
The money collected will be donated to charity at the end of the year.
年底時會捐贈慈善團體。
5. Apart from paying the \$1 fee what else do I need to do?
除了象徵式收費，還有其他注意事項嗎？
A liability waiver form will need to be signed per usage.
每次使用前必須簽署免責條款。
6. Who shall I contact if I need to use the church parking lot for personal reason?
如需使用教會停車場，我該通知誰？
Please contact any pastoral staff or administrative staff.
任何一位教牧或行政同工。
7. Are there any exception?
有例外情況嗎？
Yes, carpooling to lunch or dinner after church program. For instance, lunch together after praise dance.
有，例如：當教會聚會完畢後，與弟兄姊妹去飯聚。
8. Can I leave my car at the church parking lot after worship service and lunch with brothers and sisters?
中文堂完畢後，泊車在教會，與弟兄姊妹去飯聚？
It is not encouraged for CM congregation because we need to free up parking spots for EM.
不建議這樣做，好讓英文堂弟兄姊妹，儘快泊車去崇拜。
9. Can I park my car at the church parking lot on a regular basis for personal usage if I paid and signed the waiver?
如果願意付款及簽免責條款，可否定期在教會泊車？
No, parking for personal reasons with a pattern is not encouraged because the church land is tax exempted. Long term rental will jeopardise our charitable status.
不可以，因為教會是免地稅的地方，不能長期租借場地，包括停車位。此舉會損害教會非牟利團體的身份。

